
Aquests dies la notícia és Nadal. Feu una repassada als diaris; feu zàping per les 
innombrables cadenes de TV; passegeu-vos pels carrers dels nostres pobles; furgueu 
dins el sarró dels carters; investigueu les inacabables xarxes socials. 
Aquí i arreu, tothom fa referència a un fet que ha canviat la història de la humanitat i 
ha captivat el cor de milions de persones, en el passat i en el present. I jo que me’n 
alegro! 
Tu i jo i molts, coneixem el fet. El tenim sempre present. Ha marcat la nostra vida per 
sempre. El festegem en la intimitat, en la trobada familiar i en la Taula comunitària: des 
de fa més de dos mil anys Déu fa amb nosaltres el camí de la història. És Jesús (Salva-
dor), el Messies (l’Esperat d’Israel), el Senyor (Déu amb nosaltres, Esperança de tots els 
pobles).
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